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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 
FRACTIE: GroenLinks 

  

GR GGD Zuid-Limburg 

Vraagnummer:  1 

Pagina: 10 

Vraag: 152 FTE minder in één jaar. Zijn dit allemaal (tijdelijke) FTE plaatsen geweest in 

relatie tot COVID-werknemers? (waar ook e.e.a. over te lezen valt op pagina 17) 

Antwoord: 

 
Dit is een direct gevolg van de ontvlechting van de ambulancedienst (RAV) uit de 

GGDZL. Deze medewerkers werken dus niet meer voor de GGD en zijn ook niet 

meer opgenomen in deze tabel. 

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 17 

Vraag: In de laatste paragraaf staat,  

 

‘’hoe zorgen we ervoor dat we een volgende keer goed voorbereid zijn op een 

pandemie, daar werken we nu aan” 

 

Zou u iets concreter over de verdere voortgang willen delen behalve dat er 

momenteel processen worden beschreven. Is er bijvoorbeeld een deadline gesteld? 

Antwoord: Dit wordt via twee ‘lijnen’ geconcretiseerd en geïntensiveerd: 

1. GGD ontvangt zogenaamde VIPP (Versterking Infectieziekten en 

Pandemische Paraatheid) middelen via de SPUK-regeling. Dit zorgt voor 

meer uitvoeringskracht, dit is inzichtelijk gemaakt in ons 

Meerjarenbeleidsplan (paragraaf 4.1)  

2. Daarnaast is er landelijk meer regie middels de vorming van de landelijke 

Functie opschaling Infectieziektebestrijding (LFI), dat een onderdeel is van 

het RIVM. Hier werkt de GGD nauw mee samen. 

https://www.rivm.nl/lfi
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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 
FRACTIE: GroenLinks 

  

GR GGD Zuid-Limburg 

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 32 

Vraag: Bij projecten lezen we over Chipmunk home en een app die bewoners informeert 

over een gezond binnenklimaat. Heeft u een idee hoeveel inwoners in Zuid-Limburg 

gebruik maken van deze app? Zou u deze cijfers willen delen met de raad?  

Antwoord: Het oorspronkelijke doel was dat de deelnemende woningcorporaties ieder 125 

adressen zouden includeren in het project, dus dan zal ook 125 keer de app 

gebruikt worden per woningcorporatie. Deze afspraken zijn in de loop van de tijd 

veranderd omdat 125 niet voor alle corporaties haalbaar bleek, maar er zijn ook 

weer andere woningcorporaties bij aangesloten. De afspraken per 

woningcorporatie verschillen nu. Momenteel maken nog geen inwoners gebruik 

van deze app. De app is nog in ontwikkeling en in deze pilot fase van het project zal 

het waarschijnlijk om ongeveer 300 tot 600 huishoudens gaan.  

 


